
Fra:                                              Inge Herman Rydland <rydlandmail@gmail.com> 
Sendt:                                        fredag 3. september 2021 16:48 
Til:                                               Anne Lise Molvik 
Kopi:                                           Post Alver byggesak 
Emne:                                        Løe, Rydland 
  
Hei, 
  
Viser til brev frå Alver kommune og godkjenning av søknad om å rehabilitert løa på Rydland, 173/3. 
  
Samstundes fekk eg kopi av eit brev der det vart gjort klårt at Fylkeskommunen ikkje hadde 
ferdighandsama dispensasjonssaka knytta til veg, og att eg difor måtte venta på den før arbeidet med å 
reparere taket på løa kunne ta til. 
  
Det er no snart haust, og eg kan ikkje å god for at taket held ein vinter til. Ettersom det var kommunen 
som fekk brevet i frå Fylkeskommune, kan eg be kommunen fylja opp status på saka so snart som råd er, 
og informera meg? 
  
Takkar på førehand.  
  
Mvh 
Inge Herman Rydland 
41279370 


